
1ª ACTA CONSELL ESCOLAR ORDINARI
CURS 2022-23

AVANÇ ACTA 1ª REUNIÓ CONSELL ESCOLAR ORDINARI. CURS 2022/23

Sent les 17:30 hores del dia 13 de desembre de 2022 es va reunir el Consell Escolar, en
reunió ordinària, amb l’assistència de tots els seus membres, baix la Presidència de Vicent
Gallart Huélamo, actuant com a Secretària Norah Grau Cortondo amb el següent ORDRE
DEL DIA:

1. Funcionament 1ª Avaluació.
2. Nova llei LOMLOE.
3. Varis.

______________

1. Funcionament 1ª Avaluació. Vicent Gallart Huélamo, com a director pedagògic del centre,
comença donant la benvinguda a totes i tots els membres d’aquest Consell Escolar i
comença explicant com ha sigut el transcurs d’aquesta primera avaluació. Es desenvolupen
els següents temes:

- Nou pla de contingència Covid.
- Ja poden entrar famílies, es reprenen els tallers d'infantil, els grups interactius en primària,
les tertúlies ,les eixides i convivències de l'ESO.
- Tornen les comissions mixtes, la mediació, 50/50 i quiosc de jocs.
- Els rebuts de les excursions s'han prorratejat, però al final de curs s'ajustarà la quota.
- Valoració de les convivències molt positiva. Es quedaran dins de l'itinerari del centre.
- S'ha pogut fer codocencia i suport.
- Assemblea delegats en ESO i primària, una vegada al mes.
- Metodologia ABN fins a 4° primària en matemàtiques.
- Erasmus +. Alfabetització financera des del punt de cooperativa. Norah s'està formant
juntament amb gent d'altres països.
- Acolliment d'alumnes irlandesos.
- Carrera col·legi Esquema (centre específic) dia 20 desembre. Ajudant amb batukada i
animació de l'ESO. Es fa en el centre de Torrent. Els de 4°de l’ESO acompanyen als corredors.
- Itinerari formatiu alumnat-família.
- Grup Consum: compra de productes ecològics a través del col·legi.
- Plaques solars i finestres: canvis per a millorar eficiència energètica. Classes de primària.
- Formació en primers auxilis.
- Reforç del mur del pati de primària.
- Compra de 32 portàtils.
- Després de nadal 1° i 2° de Secundària es canvien a l'edifici ESO. Es faran obres durant les
vacances de nadal per a tindre tot preparat per a la tornada.
- Conversa amb el conseller de mobilitat de l'Ajuntament: se li han plantejat diversos temes:



Accessos escola. Fer per als vianants la zona del col·le durant les hores d'entrada i recollida.
Pendent. Camins segurs: per a aquest curs, no. Excrements gossos: ADN registre gossos. Hi
haurà un termini i després es multarà.
- IV jornades ODS. El Drac al Senat. Agenda 2030 Objectius Desenvolupament
Sostenible.
- Matrícula del col·le: hi ha 336 alumnes de 338 places oferides.

2. Nova llei LOMLOE. Vicent Gallart comenta els aspectes més rellevants de la nova llei, com
son:

- Situacions d'aprenentatge, sabers bàsics.
- Gran canvi en l'avaluació.
- Infantil i primària text qualitatiu. (AVALUACIÓ PER COMPETÈNCIES)
- En primària no hi haurà qualificacions, serà qualitatiu. En 2°, 4° i 6° qualitatiu i
quantitatiu perquè encara no estan en LOMLOE. El pròxim curs, sí que els afectarà la llei.
- En l'ESO: butlletí amb clickedu però no en Ítaca. L'informe qualitatiu es trasllada a la família
a través de l'entrevista. S'informarà de tot en la reunió del trimestre.
- Importància al Projecte Educatiu de centre.
- Pla digital de centre.
- Formació departament d'orientació professional.
- Formació en DUA: disseny universal d'aprenentatge. Ja no s'adapten les activitats es
dissenyen perquè tots puguen participar.
- Formació en projectes interdisciplinaris.

3. Varis

● Menjador: Maria Amigo, la gerent de l’escola comenta que han arribat queixes del
menjador. Estem fent un esforç a millorar qualitat i varietat. El col·le està obert al fet que
vegem com funciona i a provar el menjar. Tenim previst posar en marxa el que les
famílies puguen vindre a dinar a l’escola. Esteu tots i totes convidats. Ara més que mai
s’està cuidant, ja no és només que es verdura i fruita fresca, també s’ha llevat els
congelats o els precuinats.

● Portal de transparència: ja està en marxa. Maria comenta que està intentant posar-lo en
marxa des de que estava Diana, que ja li va traslladar que era prioritari fer-lo. Comparteix
com està quedant i tot el que estarà incorporat. Pot ser que per al començament del
pròxim any estiga ja pujat a la web. A més de tota la informació, també estarà per a
conéixer totes les ajudes de l'Administració que rep el centre.

● Cost de les eixides. Ara mateix està tot prorratejat i demanen més informació de cada
eixida. Demanen que pose el preu de cada eixida que es fa.

● També es demanava que els rebuts de material estiguen més desglossats. Maria
comenta que sempre que una família demana més informació se li dona més informació.
El rebut està súper desglossat i estem pensant en com podem millorar el traspàs
d’aquesta informació.



● Plaça d’aparcament de mobilitat reduïda. Suni, mare i representant del Consell Escolar,
trasllada que ha fet un escrit per la plaça que hi ha, encara no ha pogut aparcar ahí. Ens
comprometem a enviar a tota la comunitat educativa la carta.

● Recollida de fem al bosc. Des del grup de quart de primària demanen que quan van al
bosc a fer el pati i repleguen el fem, puguen portar guants i mesures higièniques. Així es
fa i es farà.

● Mobiliari aula de 3r. Les taules s’han quedat menudes. Ja s’ha traslladat des de la tutoria
aquesta necesitat i s’està veient la forma de solucionar.

● A partir de gener es reprendran les Comissions escolars formades per representant de
les classes (menjador, formació, econòmica, convivència, etc.). Vicent enviarà més
informació d’ací poc.

Sense més, s’alçà la sessió a les 19:45 hores.

EL PRESIDENT LA SECRETÀRIA

Snat.: Vicent Gallart Huélamo Snat.: Norah Grau Cortondo



1ª ACTA CONSEJO ESCOLAR ORDINARIO
CURSO 2022-23

AVANCE ACTA 1ª REUNIÓN CONSEJO ESCOLAR ORDINARIO. CURS 2022/23

Siendo las 17:30 horas del día 13 de diciembre de 2022 se reunió el Consejo Escolar, en
reunión ordinaria, con la asistencia de todos sus miembros, bajo la Presidencia de Vicent
Gallart Huélamo, actuando como Secretaria Norah Grau Cortondo con el siguiente ORDEN
DEL DÍA:

1. Funcionamento 1ª evaluación.
2. Nueva ley LOMLOE.
3. Varios.

__________

1. Funcionamiento 1ª Evaluación. Vicent Gallart Huélamo, como director pedagógico del
centro, empieza dando la bienvenida a todas y todos los miembros de este Consejo Escolar y
empieza explicando cómo ha sido el transcurso de esta primera evaluación. Se desarrollan
los siguientes temas:

- Nuevo plan de contingencia Covid.

- Ya pueden entrar familias, se retoman los talleres de infantil, los grupos interactivos en
primaria, las tertulias ,las salidas y convivencias de la ESO.

- Vuelven las comisiones mixtas, la mediación, 50/50 y quiosco de juegos.

- Los recibos de las excursiones se han prorrateado, pero al final de curso se ajustará la
cuota.

- Valoración de las convivencias muy positiva. Se quedarán dentro del itinerario del
centro.

- Se ha podido hacer codocencia y apoyo.

- Asamblea delegados en ESO y primaria, una vez en el mes.

- Metodología ABN hasta 4° primaria en matemáticas.

- Erasmus +. Alfabetización financiera desde el punto de cooperativa. Norah se está
formando junto con gente otros países.



- Acogida de alumnos irlandeses.

- Carrera colegio Esquema (centro específico) día 20 diciembre. Ayudando con batukada
y animación de la ESO. Se hace en el centro de Torrent. Los de 4°de la ESO acompañan a
los corredores.

- Itinerario formativo alumnado-familia.

- Grupo Consumo: compra de productos ecológicos a través del colegio.

- Placas solares y ventanas: cambios para mejorar eficiencia energética. Clases de
primaria.

- Formación en primeros auxilios.

- Refuerzo del muro del patio de primaria.

- Compra de 32 portátiles.

- Después de navidad 1° y 2° de Secundaria se cambian en el edificio ESO. Se harán
obras durante las vacaciones de navidad para tener todo preparado para la vuelta.

- Conversación con el consejero de movilidad del Ayuntamiento: se le han planteado
varios temas:

Accesos escuela. Hacer peatonal la zona del cole durante las horas de entrada y
recogida. Pendiente. Caminos seguros: para este curso, no. Excrementos perros: ADN
registre perros. Habrá un plazo y después se multará.

- IV jornadas ODS. El Drac en el Senado. Agenda 2030 Objetivos Desarrollo Sostenible.
- Matrícula del cole: hay 336 alumnos de 338 plazas ofrecidas.

2. Nueva ley LOMLOE. Vicent Gallart comenta los aspectos más relevantes de la nueva
ley, como son:

- Situaciones de aprendizaje, saberes básicos.
- Gran cambio en la evaluación.
- Infantil y primaria texto cualitativo. (EVALUACIÓN POR COMPETENCIAS)
- En primaria no habrá calificaciones, será cualitativo. En 2°, 4° y 6° cualitativo y
cuantitativo porque todavía no están en LOMLOE. El próximo curso, sí que los afectará la
ley.
- En la ESO: boletín con clickedu pero no en Itaca. El informe cualitativo se traslada a la
familia a través de la entrevista. Se informará de todo en la reunión del trimestre.
- Importancia al Proyecto Educativo de centro.
- Plan digital de centro.
- Formación departamento de orientación profesional.
- Formación en DUA: diseño universal de aprendizaje. Ya no se adaptan las actividades se
diseñan porque todos puedan participar.
- Formación en proyectos interdisciplinarios.

3. Varios

● Comedor: Maria Amigo, la gerente de la escuela comenta que han llegado quejas
del comedor. Estamos haciendo un esfuerzo a mejorar calidad y variedad. El cole



está abierto al hecho que veamos como funciona y a probar la comida. Tenemos
previsto poner en marcha el que las familias puedan venir a comer en la escuela.
Estáis todos y todas invitados. Ahora más que nunca se está cuidando, ya no es con
solo que se verdura y fruta fresca, también se ha quitado los congelados o los
precocinados.

● Portal de transparencia: ya está en marcha. Maria comenta que está intentando
ponerlo en marcha desde que estaba Diana, que ya le trasladó que era prioritario
hacerlo. Comparte como está quedando y todo el que estará incorporado. Puede ser
que para el comienzo del próximo año esté ya subido a la web. Además de toda la
información, también estará para conocer todas las ayudas de la Administración que
recibe el centro.

● Coste de las salidas. Ahora mismo está todo prorrateado y piden más información de
cada salida. Piden que ponga el precio de cada salida que se hace.

● También se pedía que los recibos de material estén más desglosados. Maria
comenta que siempre que una familia pide más información se le da más
información. El recibo está súper desglosado y estamos pensando en cómo
podemos mejorar el traspaso de esta información.

● Plaza de aparcamiento de movilidad reducida. Suni, madre y representante del
Consejo Escolar, traslada que ha hecho un escrito por la plaza que hay, todavía no
ha podido aparcar ahí. Nos comprometemos a enviar en toda la comunidad
educativa la carta.

● Recogida de basura en el bosque. Desde el grupo de cuarto de primaria piden que
cuando van al bosque a hacer el patio y repliegan la basura, puedan llevar guantes y
medidas higiénicas. Así se hace y se hará.

● Mobiliario aula de 3.º Las mesas se han quedado pequeñas. Ya se ha trasladado
desde la tutoría esta necesitat y se está viendo la forma de solucionar.

● A partir de enero se retomarán las Comisiones escolares formadas por
representante de las clases (comedor, formación, económica, convivencia, etc.).
Vicent enviará más información de aquí poco.

Sin más, se levanta la sessión a las 19:45 horas.

EL PRESIDENTE LA SECRETARIA

Snat.: Vicent Gallart Huélamo Snat.: Norah Grau Cortondo


